
Vyjádření matrikářky American Cocker Clubu z.s., Květy Maturové k Žádosti o prošetření jednání a 

vážných pochybení a provinění výboru klubu a Dozorčí rady ACC, z.s. podané sl. Andreou Petrovou 

a doručené do datové schránky ACC dne 9.6.2023 

 

 

Ve stížnosti slečny Petrové je napadeno, že v při přijetí pana MK za řádného člena ACC, z.s., nebyly 

doloženy potřebné doklady k řádnému členství a správnost evidence v matrice klubu. 

 

Konkrétně se jedná o: 

- Přihláška za člena American Cocer Clubu, z.s. 

- Souhlas se zpracováním osobních údajů 

- Platba za zápisné a členský příspěvek (s tím související) 

 

Dne 2.6.2020 jsem jako matrikářka klubu obdržela e-mail, ve kterém byla přílohou přihláška člena 

klubu do ACC, z.s. včetně souhlasu se zpracováním osobních údajů GDPR pana MK. Tato přihláška byla 

přijata v době pandemie Covid, kdy bylo všem členům umožněno vyřídit administrativní věci on-line, 

neb to kvůli státním restrikcím často jinak nebylo možné. 

Dne 3.6.2020 jsem členství pana MK nechala korespondenčně schválit celému výboru ACC, z.s., což 

děláme automaticky při přijetí každého nového člena. Přijetí pana MK do klubu bylo schváleno 

jednomyslně. 

Dne 2.6.2020 přišla od pana MK na účet ACC, z.s. částka ve výši 400 Kč jako členský poplatek, dále pak 

po upomínce dne 9.6.2020 bylo uhrazeno zápisné ve výši 100 Kč, rozvněž převodem na účet.  

Po skončení pandemie proběhla kontrola matriky DR, pro úplnost jsem byla požádána DR o doplnění 

originál podpisu, dokumenty byly následně podepsány při první možné příležitosti na stávajících 

dokumentech. Nic nemění na tom, že pan MK byl řádným členem od 6/2020. Dne 29.9. 2021 obdržela 

předsedkyně klubu paní Nepomucká e-mail, kde pan MK své členství v ACC, z.s. ukončil. 

Vzhledem k tomu, že pan MK byl řádným členem od 6/2020 do 29.9.2021, poplatky na všechny 

výstavy pořádané klubem v tomto období byly uhrazené ve správné výši a klubu žádná újma 

nevznikla. 

Všechny dokumenty spojené s členstvím pana MK jsou ve složce matriky k dispozici. Dokumenty 

s osobními údaji nebudou veřejnou přílohou z důvodu GDPR. 

 

V případě jakýchkoli dotazů jsem vám k dispozici. 

       Květa Maturová, člen výboru ACC, z.s. 

    

 


